



Circular to Parents: Mode of Learning – R1 to J2 / KG1 to Gr.2

<p>Dear Parent,</p> <p>Greetings!!!</p> <p>Further to the circular sent regarding Survey for mode of learning conducted on 30th October 2021, please note, the school has communicated to the relevant authority, and we were directed to follow the national protocol and guidelines as per the concerned regulatory health authority and ministry of education.</p> <p>Hence, the school will continue to follow the 2+1+2 days blended learning module (as per the batches on campus and online learning)</p> <p>Why blended learning?</p> <ul style="list-style-type: none">- To maintain the continuity of the academic developments & ongoings for curriculum progression- To cater to on campus learning experience and providing equal opportunity for all students for attending school on campus.- Maintain the social distancing (in line with the Ministry protocol, procedure guidelines).- Based on the infra-availability and compliance.- With 100% onboard admission capacity, there are no extra rooms to cater to 100% on campus learning altogether on all five days with social distancing. <p>Thank you for your understanding and cooperation.</p>	<p>أولياء الأمور الأعزاء،</p> <p>تحية طيبة وبعد،</p> <p>بالرجوع إلى التعميم المرسل بشأن منهجية التعليم في المدرسة الذي تم ارسالها في 30 أكتوبر 2021 ، يرجى ملاحظة أن المدرسة نظرت في الاستفسارات والطلبات الواردة من قبل أولياء الأمور ورفعتها للجهات المعنية، وتم توجيهنا بأنه يجب على المدرسة اتباع البروتوكول والإرشادات الوطنية وفقاً لوزارة الصحة وهيئة الأزمات والطوارئ المعنية ووزارة التربية والتعليم.</p> <p>وعليهم، سوف تستمر المدرسة في اتباع نموذج التعلم الهجين 2 + 1 + 2 يوم (حسب المجموعات في المبنى المدرسي والتعلم عبر الإنترنت)</p> <p>لماذا التعليم الهجين؟</p> <ul style="list-style-type: none">- للحفاظ على استمرارية التطورات الأكاديمية والمستمرة لتقدم المناهج الدراسية- لتلبية تجربة التعلم الواقعي في المبنى المدرسي للجميع وتوفير فرص متساوية لجميع الطلاب بذلك- الحفاظ على التباعد الاجتماعي (تماشياً مع البروتوكول والاجراءات لتشغيل المنشآت التعليمية في اثناء الجائحة والصادر عن وزارة التربية والتعليم).- بناءً على توفر البنية التحتية في المدرسة وما يترتب عليه.- بالإضافة الى ان سعة القبول والتسجيل هي 100% في المدرسة ، فإنه لا يوجد غرف إضافية تلي امكانية توفير التعلم الواقعي في المبنى المدرسية 100% جميع الأيام الأسبوع الخمسة مع امكانية الحفاظ على التباعد الاجتماعي بين الطلاب. <p>شكراً لتفهمك وتعاونك الدائم معنا.</p>
---	---

Warm regards,

Dr S Reshma
09/11/21
Dr S Reshma
Principal

